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„Ne csak levelezzünk, hanem előszóban is mondjam el mindazt, amit szeretnék az
udvarhelyieknek, udvarhelyszékieknek a tudomására hozni” – kezdte a beszámolót a képviselő.

„Az most már közismert, hogy az RMDSZ miért vállalta Crin Antonescu kézfogását. Egy olyan
helyzetben, amikor fennáll annak a veszélye, hogy elszigetelődik a szövetség és az erdélyi
magyarság hiteles parlamenti képviselete, akkor nagy a felelőség és kötelességünk, hogy
tisztán és világosan kimondjuk, miért fogadtuk el az ajánlatot.
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„Ez az együttműködés esélyt jelent számunkra” – fogalmazott Antal, továbbá felhívta a
figyelmet arra is, hogy ez „a változás lehetőségét rejti magában”. 

„Szeretnénk ha Romániában is elindulna az a kríziskezelő program, amit csak egy többség által
támogatott kormány tud előkészíteni illetve megvalósítani, hiszen nehéz esztendő következik.
Továbbá azt az áldatlan állapotot szeretnénk elkerülni, amibe az elmúlt évbe sodort a jelenlegi
elnök, ebben neki személyes felelősége van. Bízunk abban, hogy egy német ajkú
miniszterelnök - aki nagy tekintélynek örvend nem csak Romániában, de külföldön is - jól vezeti
majd az országot. Az eredményei magukért beszélnek."

Antal István nyilatkozott a még érvényben levő államelnök látogatásáról is, aki „olyan
autonómiát szeretne adni, mint amilyen Caracalnak van”, azaz „soha-autonómiát ígért nekünk.
Ezt nem fogadjuk el, és azt sem, hogy bennünket magyar származású románoknak nevezzen”
– mondta a politikus.
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  Aztán a Magyar Polgári Pártról alkotott véleményét is vázolta, akik szerinte „memórianélkülieknek” tekintik a választókat, amikor Klaus Johannisrólazt állítják, hogy megakadályozta őket 2004-ben a választásokon való indulásban. „Erről Thamó Csaba nyilatkozott. Valójában engedély nélkül lepecsételtek egy listát, és a Német Demokrata Fórumszíneiben akartak indulni magyar emberek. Ezzel persze a fórum vezetője, Klaus Johannis nemértett egyet.” Ezt egyfajta ködösítésnek nevezte az RMDSZ-es politikus, aki szerint csak el akarták terelni afigyelmet arról, hogy az MPP vezetője december elsején részt vett a Cotroceni palotábanrendezett fogadáson. „Mi abban bízunk, hogy józanul mérlegelnek a székelyföldiválasztópolgárok, és támogatják azt az összefogást, amiben mi is esélyt látunk. A kishitűeknek pedig azt üzenem, kérdezzék meg Hargita és Kovászna megyeönkormányzatának a vezetőségét, hogy az elmúlt esztendőben mit éreztek akkor, amikorsarokba szorítva ott álltak, és azok a dolgok, amiket meg tudtunk oldani, azok most lebénultak”– vázolta Antal. „Ez az ember – Klaus Johannis – ha kap egy esélyt, akkor német fegyelemmel és pontossággalössze tud állítani egy olyan kormányt, ami hozhat egy lendületet ebben a gazdasági helyzetben,és lecsendesítheti a kedélyeket” – fejezte be a mondandót Antal István.    
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